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1.) 迟到15分钟算是缺课一堂。 

1.) Being 15 minutes late for class counts as an absence. 

 

2.) 若无法到课，除了依据学校规定请假，应提早一天告知老师，病假例外。 

2.) If you are unable to attend class, in addition to asking for leave according to 

school regulations, you should inform the teacher one day in advance, except for 

sick leave. 

 

3.) 课程中会根据情况分配作业，提交作业后才可进行期末考试。 

3.) In the course, homework will be distributed according to the situation, and 

the final exam will not be allowed until the homework is submitted. 

 

 

Class Rule  



 

4.) 每完成一堂课都有一个测验。只有在完成所有考试后才能参加期末考试。如果由于

某种原因无法参加考试，请向老师要求补考。 

4.) There is a quiz for every completed lesson. The final exam can only be taken after all 

exams have been completed. If for some reason you are unable to take a test, please ask  

teacher for a make-up test. 

 

5.) 因为需要向学校提交班级证明，所以有时需要给班级拍照（不是针对个人，只拍整

个教室的班级情况）。 

5.) Because I need to submit a class certificate to the school, sometimes I need to take 

pictures of the class (not for individuals, just take pictures of the class status of the 

entire classroom). 

 

6.) 课堂主题仅用作语言练习的工具。如果某个话题让您感到不舒服，您有权拒绝参与。 

6.) Topics in class are used only as a tool for language practice. If a topic makes you 

uncomfortable, you have the right to refuse to participate. 

Class Rule  



 

7.) 上课不可以吃东西和喝饮料，因为老师还没吃饭，看你们吃我会饿，

饿了就没有力气上课。除了装在水壶我不能直接看到的以外。 

 

7.) You are not allowed to eat or drink in class, because the teacher has not 

eaten yet, I will be hungry when I see you eat, and I will not have the strength 

to go to class when I am hungry. Except in the kettle, I can't see it directly. 

Class Rule  
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🎉 Pinyin finish🎉  



自我介紹 

A：nǐhǎo ，wǒjiào (your name)，nǐ jiào 
shénme míngzi？ 
 
B： wǒjiào (her/his name) 


